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Betreft: Schriftelijke vragen - Stand van zaken afwikkeling toeslagenaffaire in gemeente Maastricht 

Geacht college, 

Op 11 september jl. ontving de gemeenteraad van Maastricht een ingezonden brief van mevrouw Schmitz, 

bestuurslid van de Stichting Gedupeerde Ouders. Zij trok bij ons als raad aan de bel over haar zorgen ten 

aanzien van de afwikkeling van de zogenoemde Toeslagenaffaire in de gemeente Maastricht. Dit 

ingezonden stuk heeft bij onze fracties een aantal vragen doen rijzen: 

1. Heeft uw college zicht op het aantal gedupeerde gezinnen dat in Maastricht woonachtig is, en uit 

hoeveel personen de totale groep als gedupeerde aangemerkten in onze gemeente bestaat? Zo ja, 

zou de gemeenteraad daar een overzicht van mogen ontvangen? Zo nee, is uw college bereid een 

en ander met spoed in kaart te (doen) brengen, en daarvan een overzicht aan de raad toe te 

zenden? 

 

2. Kan uw college voor de gemeenteraad uitgebreid uiteenzetten hoe de gemeentelijke 

instrumenten, instanties en regelingen ten aanzien van de afwikkeling van de Toeslagenaffaire er 

voor onze inwoners uitzien: bij welke loketten kunnen zij terecht, en hoe ziet die ondersteuning 

eruit? 

 

3. Kan uw college de gemeenteraad een overzicht verschaffen van relevante regelingen die op korte 

termijn (dreigen) af te lopen voor de betrokken groep gedupeerden, zoals de zogenoemde 

kindregeling, en wat de mogelijke alternatieven zijn om het einde van die regelingen te 

compenseren, zowel op gemeentelijk, provinciaal als landelijk niveau? 

 

4. Kan uw college de raad een update geven omtrent de stand van zaken ten aanzien van de 

afwikkeling van de Toeslagenaffaire voor de gedupeerde inwoners van de gemeente Maastricht: 

hoeveel dossiers zijn er volledig afgewikkeld? Hoeveel zijn er nog in behandeling, en waar staan we 

als gemeente in die dossiers? Zijn er dossiers waar überhaupt nog aan begonnen moet worden? 

 

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/council/postin/action=showannex/gdb=a2a00202a880a0220a00880a173ad180/Stichting_Gedupeerde_Ouders_-_Ongerustheid_over_het_functioneren_van_de_brede_herstel_van_de_toeslagenaffaire.pdf
https://herstel.toeslagen.nl/aanvullende-schuldhulpverlening-beschikbaar-voor-jongeren/


 
 

5. Kan uw college de onderhavige vragen met spoed beantwoorden, aangezien onder andere de 

eerdergenoemde kindregeling op 6 november dit jaar afloopt, en met het oog op de mogelijke 

totstandbrenging van een motie voor de raadsvergadering van september 2024? 

 

Hoogachtend, 

 

Stephanie Blom  Miriam Elfassih 

Raadslid SP  Raadslid D66 


